
 
CONCEPT 
VERSLAG 11e ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 12 april 2014 
 Aanwezigen: 6  bestuursleden  en 12 leden 
 

1. Opening door de voorzitter  
 
De voorzitter,  Harriët Haakma Wagenaar, heet iedereen welkom. 
 
Afmeldingen: De heer G.Schönberg en mevr.T. Hoeksema (brief na vergadering ontvangen); 
W.Heukelom meldt dat mevr. C.van der Hooning later komt 
 
Er is veel “nieuws” te melden: een nieuwe lente, de nieuwe bestuurscommissie (ter 
vervanging van het stadsdeelbestuur) is gekozen, de nieuwe portefeuillehouder voor de 
Sloterplas en het Sloterpark is de heer Ronald Mauer en er is een nieuwe (één) beheerder 
voor het park, te weten de heer Jan Berg. 
De Varkensbaai (strandje Noord-West hoek) is benoemd tot officieel zwemwater, d.w.z. dat de 
waterkwaliteit gecontroleerd wordt en de informatie hierover te vinden is op internet. 
 
Volgende week komt de herziene druk van onze folder binnen. 
 
Als gast is vandaag aanwezig voor een lezing de heer Jan Blanken 

. 
 
 

2. Verslag Algemene Ledenvergadering van 13 april 2013 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: 
 
We hebben vernomen dat er dit jaar vuurwerk is op 25 april aan het eind van het Koningsfeest 
in de Meervaart. Er zou dit jaar beter onderzoek zijn gedaan in het kader van de Flora- en 
Faunawet. Jan van Blanken maakt zich geen zorgen over de effecten op de vogels. 
Wouter van der Wulp verzoekt het bestuur uit te zoeken waarom de toestemming voor 
Koningsdag weer is vervallen. 
 
Toevoeging achteraf van notuliste: De Oranjevereniging heeft wel een vergunning voor 26 
april, de mededeling dat het 25 april zou zijn is een foute melding van het stadsdeel. 
 
 

3. Verslag ontwikkelingen rond de Sloterplas in het afgelopen jaar . 
4. Activiteiten  

De voorzitter behandelt punten 3 en 4 gezamenlijk. 
Er is voor de vereniging een slecht verlopen rechtsgang geweest om een nieuw Dance 
Festival, in het broedseizoen, tegen te houden. Onze argumenten waren de bij het gebied 
broedende lepelaars (voor het eerst in het park), bescherming van het park en de 



omwonenden. Het Stadsdeelbestuur liet het verweer geheel over aan de ondernemer van 
Mystic Garden. Zij hadden een natuur-adviesbureau en een advocaat in de hand genomen. 
Het beleid van de overheid is ruim baan te geven aan de commercie. Daar kun je je 
nauwelijks tegen verweren. We hebben verder geen beroepsprocedure aangespannen. Het 
was allemaal in de nieuwsbrieven te lezen. 
De lepelaar is ook dit jaar al gesignaleerd. Vlak bij de Zoete Inval zit een hele kolonie. 
Het Mystic Garden festival is dit jaar iets later gepland en het terrein is iets opgeschoven naar 
het Noorden. Maar het broedseizoen van de lepelaar is t/m augustus en het festivalterrein is 
dit jaar groter: de Noordkant van het Grote Parkeiland en het zwembadeiland. Ook het 
bezoekersaantal is verdubbeld. 
 
In ieder geval is ons contact met de Vogelwerkgroep nauwer geworden. 
 
De evenementennota van Nieuw West is goedgekeurd door de Centrale Stad. Daarin is 
vastgesteld dat er  4 grote evenementen mogen plaats vinden in het Sloterpark. 
We werken nu samen met de andere parken via het parkenoverleg voor een gezamenlijk 
verzet tegen de toename van evenementen in de parken. 
Verder willen wij een eigen natuuronderzoek laten uitvoeren. Ons voorstel is een objectief 
advies te krijgen via de Universiteit van Wageningen. 

 
5. Verslag penningmeester 2013  

 
De penningmeester, Emmy Groot, licht de jaarrekening toe.  De post onvoorzien omvat o.a. 
de kosten van de genoemde rechtszaak. 
Tegen de verwachting in is er toch een klein positief resultaat, € 401,08. 
De jaarrekening wordt goedgekeurd. 
De begroting: 
Er is enige discussie over de vraag of we een post moeten opvoeren voor een eventueel 
natuuronderzoek. 
Jan van Blanken dankt dat het € 2500,00 kan kosten maar Mirjam Koevoet denkt eerder aan  
€ 10.000,00 Daarom proberen we het eerst via studenten te realiseren. 
Wat we willen uitgeven is afhankelijk van het belang. Het kan onderbouwing zijn van onze 
visie. Bij het onderzoek hoort ook inventarisatie van wat verdwenen is, beschadigd is. Mirjam 
Koevoet: wat is de natuurwaarde nu en hoe het te beschermen en wat zijn de gevolgen van 
de evenementen? 
Wouter Heukelom merkt op dat een dergelijk onderzoek herhaald moet worden na een aantal 
jaren. 
 

6. Verslag kascommissie  
 
De leden van de kascommissie: Sally Tee en Alphons Berkemeijer, hebben de kasboeken 
akkoord bevonden en de vergadering verleent het bestuur decharge. 
De kascommissie  complimenteert de penningmeester voor de wijze waarop zij haar  
werkzaamheden uitvoert.  
De schriftelijke bevestiging van hun akkoord wordt overhandigd 

 
7.   Benoeming kascommissie  

  
Benoemd zijn: Sally Tee en Alphons Berkemeijer 
 

8. Periodiek aftreden en (her)verkiezing van bestuursleden  
Mirjam Koevoet is al geruime aspirant bestuurslid en wordt nu voorgedragen als bestuurslid. 
Mirjam stelt zich voor, vertelt wat ze tot nu toe heeft gedaan en wat zij voor het bestuur kan 
betekenen: sinds ze in Nieuw West woont heeft ze zorg om de openbare ruimte en behoud 
van het gedachtegoed van de Westelijke Tuinsteden. Het groen moet een samenhangend 
systeem blijven. Groen moet openbaar blijven. Ook het water heeft haar aandacht. Het park 
moet niet geprivatiseerd worden, daar horen ook de evenementen bij. 
 
Mirjam wordt met algemene stemmen gekozen tot lid van het bestuur. 
 



Emmy Groot en Peter Stein zijn aftredend en herkiesbaar 
Ook zij worden met algemene stemmen herkozen. 
 
Berta Tenner heeft aangegeven af te treden. Zij was, samen met Wouter van der Wulp, de 
bedenker van de vereniging en heeft jarenlang met plezier in het bestuur gezeten. Zij wordt 
bedankt voor haar jarenlange inzet. Het bestuur zal nog een afscheidsbijeenkomst 
organiseren. 
 
De samenstelling van het bestuur is nu als volgt: 
Harriët Haakma Wagenaar, voorzitter 
Tineke Stricker, secretaris 
Emmy Groot, penningmeester 
Tineke Rombout 
Peter Stein 
Mirjam Koevoet 

 
9. Toelichting plannen en begroting 2014  

  
 Onze visie nader uitwerken zodat deze onder de aandacht gebracht kan worden. 
Een eigen natuurtoets, cq natuuradvies 
Waterplannen AGV kritisch volgen en zo mogelijk beïnvloeden. 

Er is verschil van opvatting over de aanpak: gaan we voor zwemwater of voor de Europese 
norm. Dat laatste zou betekenen dat er stuwen komen ter afsluiting van de plas. Stuwen 
aanleggen is een goedkopere oplossing dan een verbetering van het rioolsysteem.  
Toelichting: In Amsterdam wordt vuil water (van toilet e.d.) afgevoerd via het riool; 
regenwater wordt daarvan gescheiden afgevoerd naar het oppervlaktewater waardoor ook 
al het straatvuil in het oppervlaktewater komt. Elders in Nederland is sprake van verbeterd 
gescheiden stelsel, d,w,z, dat de eerste flush van het hemelwater wordt afgevoerd via het 
rioolstelsel, waardoor het meeste straatvuil niet meer in het oppervlaktewater komt. Een 
dergelijk stelsel zou in Amsterdam veel minder vervuiling geven in o.a. de Sloterplas. 

Er ligt een plan om de Noordoever aan te wijzen als monument. Maar eerst moet er een 
bestemmingsplan komen onder verantwoordelijkheid van portefeuillehouder Erik Bobeldijk 
(SP) Het gaat om het Wilgenlaantje t/m het haventje. 

             
10. Begroting 2014 

Emmy licht de begroting toe. Er zijn geen opmerkingen  en de begroting wordt door de 
vergadering vastgesteld. 
 

11. Rondvraag 
Erik Swierstra: wat zijn de geplande excursies? Er wordt voorgesteld een bezoek te brengen 
aan de biologische tuin in de Tuinen van West. Sally Tee stelt een herhaald bezoek aan de 
Oeverlanden voor. 
Wouter Heukelom: buurtgerichte aanpak op allerlei fronten; we moeten het als bewoners 
allemaal zelf gaan doen. Wat zou dat betekenen voor ons? Wouter denkt veel structureler: het 
lokaal laten besturen van buurten. We blijven alert, maar let vooral ook op de kansen! 
Sally Tee: waarom komen er zo weinig leden naar de vergadering? 
Wouter Heukelom is lid van vele verenigingen en het is overal zo. 
Mevr.Verweij: er ontstaan illegale fietspaden  die uiteindelijk definitieve paden worden. Het 
bestuur zal er bij de schouw binnenkort op letten 
De heer Verwey: bedankt het bestuur en speciaal nu voor Berta Tenner. 

 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering en geeft Jan van Blanken het woord voor een lezing over de vogels 
in en rond de Sloterplas en over een bijzonder dagboek over de natuur, de vogels in het 
Sloterplasgebied tijdens de aanleg van de Sloterplas in de jaren  50. 

 


